

FREE & EASY

4 Days  
3 Nights

# 棉兰 MEDAN

巴拉巴特-拉士打宜-沙莫士岛  
Parapat-Berastagi-Samosir Island

PRIVATE



## 1天 檳城-棉兰-巴拉巴特

(午/晚餐)

抵达棉兰机场，当地导游将会迎接你。前往当地的餐馆吃午饭。午餐后，送往巴拉巴特多巴湖地区(约4小时)。途中您将有机会购买当地土产店购买当地土产。抵达巴拉巴特，晚餐于酒店。

## Day 1 Penang – Medan – Parapat

(L/D)

Meet and greet at Kuala Namu Airport. Proceed to Parapat via Pematang Siantar. Lunch at local restaurant. On the way stop at **Peanut Candy Factory Outlet**. On arrival check in Niagara Parapat Hotel. Dinner at hotel.

## 2天 巴拉巴特-沙莫士岛-巴拉巴特-拉士打宜

(早/午/晚餐)

早餐后，你将乘船越45分钟前往沙摩西岛经过多巴湖水域。参观多莫村观赏西拉武达国王之陵墓、传统房子以及当地的传统市场。回到巴拉巴特，在当地餐馆使用午餐。午餐后，前往约4个小时车程前往拉士打宜。路途，停在Simarjarunjung，瞭望110尺高的丝比索瀑布遥望美丽的多巴湖。到了拉士打宜后，入住酒

## Day 2 Parapat – Samosir Island – Parapat – Berastagi

(B/L/D)

After breakfast at hotel, followed **Samosir Island** tour by motor boat visit **Tomok Village** to see the **Old Tomb of King Sidabutar, Batak Traditional House, Local Souvenir Market**. Back to Parapat for lunch at local restaurant. Then proceed to Berastagi via **Simarjarunjung**. On the way stop at Simarjarunjung view point and **Sipiso-piso Waterfall**. On arrival check in Hotel.

## 3天 拉士打宜-棉兰

(早/午/晚餐)

早餐后，前往水果市场，选购当地的新鲜水果，您将也有机会看到Sibayak火山景色。抵达后，开始市区逛逛安排有：**Maimoon 皇宫、张耀轩故居、旧巴刹市场(传统市场)、棉兰购物中心及蜡染布店(batik)**。

## Day 3 Berastagi – Medan

(B/L/D)

After breakfast at hotel, visit **Fruit Market** and view the gigantic volcano of **Mount Sibayak** before proceed to Medan via mountain road of Siboloangit. On arrival lunch at local restaurant. City Tour visit **Maimoon Palace, Kesawan Square, Pasar Ikan Lama, Fashion Outlet, Batik Centre**. Check in Medan Hotel.

## 4天 棉兰-檳城

(早餐)

早餐后，送往机场启程回国，结束四天愉快旅程。

## Day 4 Medan – Penang

(B)

After breakfast, transfer to airport for departure with sweet memories.

Package per person / Ringgit Malaysia

4D3N Medan Package

Sgl Supp

Peak Season Surcharge

Hotel	Package per person / Ringgit Malaysia		4D3N Medan Package				Sgl Supp	Peak Season Surcharge
	2 Pax	3 Pax	4-6 Pax	7-12 Pax	CWB	CNB		
Parapat - Niagara Hotel **** Brastagi - Grand Mutiara Hotel ***** Medan - Garuda Hotel ***	760	720	680	630	700	440	240	TBA
Parapat - Niagara Hotel **** Brastagi - Grand Mutiara Hotel ***** Medan - Grand Swiss - Belhotel ****	850	810	770	720	780	490	330	TBA
Paparat - Niagara Hotel **** Brastagi - Grand Mutiara Hotel ***** Medan - JW Marriot Hotel *****	880	840	800	750	810	500	360	TBA

## Remarks

1. Minimum 02 person Travel
2. Valid date till 01JAN - 30JUN2016
3. Driver Cum Guide (Malay / English Speaking) will be provided for 2-8 Adults; English/Malay speaking Guide will be arrange for 9 Paxs and above. (Mandarin Guide Fee Surcharge at RM 100/day/group)
4. The above only can arrange normal meal or Pork Free meal for halal or other meals category request subject to requote basic.
5. Long Weekend Surcharge (RM 55/Pax) Sept: 21-25 / Oct: 11-15 / Feb: 4-14 / Mar: 6 -12, 22-27 / Apr: 29-30 / May: 1-8, 19-23

**PACKAGE INCLUDE** : Transportation, Entrance Fee, Meals, Accommodation  
Tippings for Tour Guide and Driver  
Tour Based on PRIVATE

**PACKAGE EXCLUDE** : Air Fare & Airport Tax, Travel Insurance,  
Any Peak Season Surcharge & Optional Tours.

東泰旅游有限公司 Tel: 04-390 9988

REGIONAL TRAVEL & TOURS SDN BHD

G1 Jalan Kurau, Taman Chai Leng, 13700 Perai, KPL/LN: 1008  
Butterworth Penang, Malaysia

Fax: 04-397 1988

以上行程只供參考，原則上本公司盡量保持不變，然而正確行程依據當地接待社按當時實際情況從新調整為準。  
The above itinerary is only for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local Requirements.